

# 裘錦秋中學(屯門)

### Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

## 家長通告 2023-2024/178 「高中課程及選科簡介」家長講座 2024

### 敬啟者

為讓中二至中四學生的家長更了解高中課程的最新發展,以協助子女作出恰當的選科決定,教育局將於2024年3月16日(星期六)舉辦「高中課程及選科簡介」家長講座。有興趣參與的家長**請自行報名,並列印及帶同由教育局發出的確認電郵出席講座。** 

#### 講座詳情如下:

講座編號	2316
日期	2024年3月16日(星期六)
時間	下午2時正至4時30分
地點	教育局九龍塘教育服務中心西座 4 樓演講廳 (九龍九龍塘沙福道 19 號)
語言	<b>粵</b> 語
內容	<ol> <li>高中課程概覽及最新發展;</li> <li>香港中學文憑考試簡介;</li> <li>多元升學出路資訊;及</li> <li>陪伴子女面對升學路上的挑戰</li> </ol>
報名 方法	家長可於 2024 年 2 月 19 日(星期一)起,登入教育局「家長講座」網頁(https://www.edb.gov.hk/parentstalks)報名。名額以先到先得原則分配,額滿即止。成功報名後,相關家長會收到確認電郵。

講座的簡報(中、英文版)將於2024年4月初上載至「銜接多元出路一站通・過渡高中及專上教育階段」網頁(www.edb.gov.hk/amp)供公眾參閱。如家長未能出席是次活動,可於上述網頁重溫講座的內容。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二四年二月二十七日



## 裘錦秋中學(屯門)

### Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號
Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

#### Parents' Seminar on "Senior Secondary Curriculum and Subject Choices" 2024

Dear Parents/ Guardians,

To enable parents of Secondary 2 to 4 students to gain a better understanding of the latest development of the senior secondary curriculum so that they can assist their children in making appropriate subject choices, the Education Bureau will organise a parents' seminar on "Senior Secondary Curriculum and Subject Choices" on 16 March 2024 (Saturday). Parents who are interested to join should <u>enrol on their own</u> and bring along the hard copy of the confirmation email as issued by EDB to the seminar.

Details of the seminar are as follows:

Code	2316
Date	16 March 2024 (Saturday)
Time	2:00 p.m. to 4:30 p.m.
Venue	Lecture Theatre, 4/F, West Block, EDB Kowloon Tong Education Services Centre  (19 Suffolk Road, Kowloon Tong, Kowloon)
Language	Cantonese
Content	<ul> <li>I. An Overview of the Senior Secondary Curriculum and its Latest Development;</li> <li>II. Introduction to the Hong Kong Diploma of Secondary Education Examination;</li> <li>III. Alternative Pathways for Further Studies – Options Available; and</li> <li>IV. Accompanying Children to Face Challenges on Their Way to Further Studies</li> </ul>
Enrolment Method	Please go to "Parents' Talks" webpage ( <a href="https://www.edb.gov.hk/parentstalks">https://www.edb.gov.hk/parentstalks</a> ) for enrolment starting from 19 February 2024 (Monday). Seats are reserved on first come, first served basis. Parents concerned will receive a confirmation email upon successful registration.

The presentation slides (Chinese and English versions) of the seminar will be uploaded to the "One-stop Portal on Articulation to Multiple Pathways • Transition to Senior Secondary and Post-secondary Education" website (<a href="https://amp.edb.edcity.hk/en/index.php">https://amp.edb.edcity.hk/en/index.php</a>) in early April 2024 for public reference. Parents who cannot attend the seminar may review the content of the seminar at the website above.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal